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KOLOFON 

Lemvig Sejlklub www.lemvigsejlklub.dk  Postgiro: 118-2684 
Villemoesparken 4 Beliggenhed: Vinkelhagevej 10B Telefon: 9782 2868 
7620  Lemvig Bådhal: Strandvejen 23  Bank: 7730 07730204289-8 

BESTYRELSE 
Kai Werner Hansen Formand  9781 0450 

Jens Peder Østergaard Kasserer   9788 9003 

Eva V. Abrahamsen Sekretær  9782 3173 

Niels Bækdal Sejl.udv.  9282 2190 

Kurt Jeppesen Surfudv.  9782 0237 

Jens Peder Hilligsøe Jun.udv.  9781 0179 

DEADLINE  21. august 2006 
REDAKTION: 
Kurt Winther Knudsen  9782 1000 
ingwk@city.dk 
Irene Wrist  9781 0089 
iw216grace@hotmail.com 
  
ANNONCER 
Private: Gratis 
Øvrige: 1/1-side kr. 1.100 
For 1 år 1/2-side kr. 650 
= 4 nr. 1/4-side kr. 375 

UDVALG 

FORRETNINGSUDVALG 
Formand, kasserer, sekretær  
SEJLADSUDVALG 
Niels Bækdal (formand) 9782 2190 
Kristen V. Jepsen 9782 2854 
Knud Kristian Wrist 9781 0089 
SURFUDVALG 
Kurt Jeppesen (formand) 9782 0237 
JUNIORUDVALG 
Jens Peder Hilligsøe(formand) 9781 0179 
ARRANGEMENTSUDVALG 
Niels Kjærgaard (formand) 9781 1551 
Renata Kjærgaard 9781 1551 
Kirsten  og P.E. Larsen 9782 2208 
Lone Zehngraff 9782 2190 
KLUBHUSUDVALG 
Jens Peder Østergaard (formand) 9788 9003 
Kai Werner Hansen 9781 0450 
Irene Wrist 9781 0089 
HALUDVALG 
Leif Wæver (formand, traktorfører) 9782 1810 
Kai Werner Hansen 9781 0450 
Knud Kristian Wrist 9781 0089 
Poul Erik Larsen (traktorfører) 9782 2208 
Kristen V. Jepsen (traktorfører) 9782 2854 
KLUBMÅLER 
Knud Kr. Wrist 9781 0089 

MARINAUDVALG 
Plads: Knud Kristan Wrist 97810089 
Kai Werner Hansen 9781 0450 
Gæstelejeopkræver: Henvendelse til klubben 
 
KRANUDVALG 
Svend Erik Petersen 9782 1607 
Niels Lehmann Jensen 9782 1257 
Gerhard Jürgensen 9783 6433 
Finn Ruby 9788 7092 
Kai Werner Hansen 9781 0450 
Bent Sørensen 9782 1203 
Bent Thorhauge 9782 0007 
Knud Kristian Wrist 9781 0089 
Jens Peder Østergaard 9788 9003 
Knud Erik Mose 9782 0775 
Kristen V. Jepsen 9782 2854 
 
SEJLERSKOLE 
Aksel Schmuck 9789 1100 
Bjarne Stougaard 9782 1051 
Aksel Skovgaard 9782 0173 
Leif Wæver 9782 1810 
Niels Kjærgaard 9781 1551 
Bo Ravn 9782 3950 

SPRØJTEN- medlemsblad for Lemvig Sejlklub. Udkommer 4 X årligt. Oplag 350 stk. 
Artikler, indlæg, annoncer m.m. indleveres til redaktøren - ingwk@city.dk eller 
iw216grace@hotmail.com 
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 ORIENTERING FOR MEDLEMMER 
 
Lemvig Sejlklub er stiftet den 15. juni 1922 
Medlem af Dansk Sejlunion under Dansk Idrætsforbund og er tilsluttet Limfjordskredsen 
 
KONTINGENT  Junior (0-18 år): kr. 365,-  Ægtefælle, passiv, pensionist kr. 265,- 
pr. 1/4-06 Senior (18-67år): kr. 540,- Passiv:   kr. 265,- 
 Henvendelse om medlemsskab til sekretæren 
 
KLUB- Depositum for nøgler kr. 60  
EFFEKTER Klubhus (K), klubhus + bådhal (B), surfskur + baderum (E), 
 optimistskur + baderum (J),  
 Klubstander til bagbord saling kr. 60, Klubstander, selvklæbende plast kr. 10, Klubem-

blem, emalje til knaphul kr. 25, Klubemblem, stof  kr. 10,  
 Henvendelse om lån af nøgler og køb af effekter til sekretæren 
 
SPRØJTEN Medlemsblad, udkommer 2 gange årligt: marts og september 
 
KLUB- Om vinteren: hver søndag kl. 10-13    Sejlersnak i klubhuset  
ARRANGE- Om sommeren:  tirsdage   kl. 19.00     Kapsejlads for kølbåde 
MENTER                           onsdage  kl. 18.30     Optimistsejlads, Surfsejlads  
                             
KLUBBÅDE Klubben råder over følgende fartøjer og materiel: 
 14 optimistjoller + trailer, 4 surfbrædder + trailer, 1 Limbo-jolle m/10 hK motor 
 1 Rudkøbing-jolle  m/10 hK motor, 1 Hobro-jolle m/dieselmotor, 3 606-kølbåde 
 
KLUBHUSET Kan lejes 8. nov. - 23. apr. af medlemmer. Henvendelse til kassereren 
 Pr. døgn incl. service, excl. rengøring (kr. 300)  kr. 1.200,- 
  
MARINAEN Lemvig Marina ejes af Lemvig Kommune og administreres af  Sejlklubben  
Er med i  Havneplads fås ved henvendelse til marinaudvalgets pladsfordeler 
Frihavns- Afmelding af plads skal ske inden 1.  marts til marinaudvalgets pladsfordeler 
ordningen Pæleleje pr. sæson 1/4 - 15/11-2006 incl. moms:  
 2,5 m: kr. 2.256,25  3,0 m: kr. 2.707,50  3,5 m: kr. 3.158,75 
 4,0 m: kr. 3.610,00 5,0 m: kr. 4.512,50 
 Gæsteleje i 2006 kr. .90 pr. døgn og kr. 30/døgn i miljøafgift (strøm, og bad).   
 
BÅDKRAN Medlemmer: kr. 550,-  pr. år. 1/1 – 31/12 
 For medlemmer, der har betalt indskud  kr. 3000,- i 2005, nedskrives dette med 
 kr. 300,- pr. år, samtidig med, at der betales kr. 150,- pr. år 
 Ikke-medlemmer: kr. 400,- pr.løft 
 
MASTEKRAN  max. 150 kg   Kun for  medlemmer 
PONTON    Kun for  medlemmer 
 
SLÆBESTED  kan gratis benyttes af alle 
 
BÅDHAL/ Pris pr. sæson pr. m2  kr. 50,00 (længde x bredde)     Kun for medlemmer 
VINTEROPBEV. Pris pr. sæson pr. m2  kr. 70,00 (længde x bredde)     Ikke- medlemmer 
 Henvendelse om plads til haludvalgets formand.  
  
 
SURFSKUR/ Pris pr. bræt pr. sæson kr. 50,- 
SURFSTATIV Henvendelse til surfudvalgets formand Kun for medlemmer 
 
JOLLE- Joller kan gratis anbringes på jollestativet. Kun for medlemmer  
STATIVER  Henvendelse til juniorudvalgets formand 
 
HAVEAFFALD Haveaffald må fra den 1.3-23.6 henkastes på anvist plads 
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Formanden har ordet 
Ligesom vi i efteråret oplevede, at som-
meren ikke rigtigt ville slippe sit tag, har 
vi her i marts oplevet en sjælden lang 
frostperiode, så det bliver lidt senere vi 
kan komme i gang med at kæle for vores 
kære både.  
De som oplevede Hans Makholm holde 
foredrag d. 18. januar og 1. marts kunne 
høre et interessant foredrag om oplevelser-
ne ved at sejle jorden rundt i en 30 fods 
Ballad. Der blev sikkert pirret til udlængs-
len mod de varme vande, her i vinterkul-
den. 
Som du sikkert har bemærket, så er 
”Sprøjten” blevet frisket op med glattere 
papir og med farvet omslag. Det er glæde-
ligt, at det er lykkedes at gentegne alle 
annoncer og samtidigt byde velkommen til 
3 nye annoncører, nemlig LS Foto, Matas 
og Thyborøn Skibsradio. Samtidigt er 
portotilskuddet fra Biblioteksstyrelsen 
steget en del, så vi har fundet anledning til 
at opgradere ”Sprøjten” og vende tilbage 
til ca. 4 udgivelser om året. Jeg vil også 
gerne byde velkommen til Irene Wrist, der 
har tilbudt sig som medredaktør af 
”Sprøjten”. Det er et stort arbejde at redi-
gere, opsætte, adressere og udsende bla-
det, så det er rart med et par ekstra hæn-
der. 
Inden generalforsamlingen i efteråret, var 
der 7 på venteliste til bådhallen og ultimo 
året var ventelisten på 9 både, så der sker 
en løbende udvikling. På baggrund af et 
forslag på generalforsamlingen om at un-
dersøge behovet for at opføre en bådhal 2, 
opfordrede vi i nyhedsbrevet i januar til at 
tilkendegive interessen, så vi evt. kunne 
arbejde videre med et byggeprojekt. I for-
længelse af denne opfordring har vi mod-
taget 1 tilmelding og 1 har ønsket at blive 
slettet på ventelisten. Efter drøftelse i be-
styrelsen, synes vi ikke det er økonomisk 

forsvarligt at gå i gang med byggeplaner 
på så lille et grundlag, men vi følger selv-
følgelig fortsat antallet af både på venteli-
sten og skulle der ske ændringer i f.eks. 
den lille hal på havnen, eller på Sønder 
Søgaard, ja så har vi en ny situation hvor 
en opførelse af bådhal 2 vil blive vurderet. 
I lokalplanen for ”Cirkuspladsen” er der 
givet tilladelse til at opføre op til 2.000 m² 
bådhal. Den nuværende hal blev bygget 
efter det antal både der meldte sig til pro-
jektet, hvilket betød en hal på ca. 1.200 
m². Man kan selvfølgelig med tilbagevir-
kende kraft bebrejde, at der ikke blev byg-
get en større hal, så den tog højde for evt. 
efterkommende interesse for at komme 
ind i hallen. Men der var et langt tilløb til 
halbyggeriet, hvor alle interesserede havde 
mulighed for at tilmelde sig og under ar-
bejdet med dimensioneringen af hallen var 
der bred enighed om, at man ikke skulle 
påføre sejlklubben en risiko for, at komme 
til at stå med ”tomme” m² der ikke forren-
tede investeringen.  
I forbindelse med, at Post Danmark har 
indført et minimumsgebyr på kr. 750,- om 
året for at have en postboks, har vi beslut-
tet at nedlægge denne. Jeg har gennem-
snitligt afhentet 1-2 breve om ugen (meget 
af den post vi modtager, sendes direkte til 
formand/sekretær/kasserer), så det ville 
altså betyde at vi skulle betale ca. 10,- pr. 
modtaget brev som vi selv afhentede. Der-
for bedes post sendt til formand/sekretær/
kasserer fremover. 
I starten af februar, lancerede Søværnets 
Operative Kommando en kampagne mod 
oliesvineri. Når det har noget med miljø at 
gøre, har det åbenbart stor interesse for 
pressen, for jeg blev kontaktet af både 
Radio Midt/Vest og TV Midt/Vest for at 
få min vurdering af, om det kunne forven-
tes at fritidssejlerne ville bruge det tlf.nr. 
som SOK har oprettet for indberetning af 
olieforurening. Nu er der jo ikke noget nyt 
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i, at SOK har et tlf. nr. man kan ringe til, 
hvis man observerer forurening til havs, 
men det er da sympatisk, at SOK opfor-
drer os til at hjælpe med at holde øje med 
olieforurening. Jeg vil derfor gerne opfor-
dre til, at gemme tlf. nr. 89433099 i sin 
båd så vi kan hjælpe med et rent havmiljø. 
Se mere på www.stopolien.dk 
I det nære miljø, vil jeg gerne opfordre 
kraftigt til, at man undlader at smide øldå-
ser og andet affald over bord. Man kan 
selvfølgelig have en personlig holdning 
om, at en øldåse hurtigt forgår, når den 
først er gået til bunds (og ude af syne), 
men det er så let at samle sit affald sam-
men i en pose og bære i land, når man når 
havn. Næsten alle havne har gode affalds-
systemer, så hvis man smider affald over 
bord, kan det kun være udtryk for én ting: 
Dovenskab! 
I lighed med langt størstedelen af lystbå-
dehavnene, har vi besluttet at indkøbe 
afrensningsudstyr i form af en industri-
støvsuger med tilhørende skrabejern og 
slibemaskine, så vi fremover kan afrense 
bådene på en miljørigtig måde, når gam-
mel bundmaling skal skrabes af. Vi vil 
snarest fastsætte en pris for leje af udsty-
ret, på et så lavt niveau som muligt, idet vi 
forventer, at alle der fremover skal rense 
gammel bundmaling af, vil bruge udstyret. 
Dansk Sejlunion har lavet en ændring af 
sin bestyrelsesstruktur og de tidligere 
kredse er nu inddelt i 5 regioner, som hver 
har en bestyrelses-repræsentant. Desuden 
skal der vælges 3 bestyrelsesmedlemmer 
på general-forsamlingen i april. Førhen 
var formanden for de lokale kredse født 
medlem af Sejlunionens bestyrelse. Vores 
lokale repræsentation har således været 
Jytte Ransborg fra Skive Sejlklub, som 
sluttelig har været næstformand i Sejlunio-
nen. Hun er nu på valg på generalforsam-
lingen d. 2. april i Kolding, så det bliver 
spændende om vi her i Limfjorden, fortsat 

vil have en plads i Dansk Sejlunions be-
styrelse. Knud Kristian Wrist og jeg del-
tog i Limfjordskredsens generalforsamling 
d. 14. marts i Skive, hvor kredsens ved-
tægter blev tilpasset de nye bestemmelser i 
Sejlunionen og hvor det blev besluttet, at 
vende tilbage til en fælles promovering af 
de forskellige klubbers kapsejladser, som 
Fjordfræseren, Hancock-sejlads m.v. 
Og så har Skive Sejlklub i øvrigt fået et 
dejligt nyt klubhus og gode faciliteter til 
jollesejlerne i form af værksted og jollega-
rage m.v. 
Vi har i bestyrelsen talt om, at lave en 
høring blandt medlemmerne så vi bliver i 
stand til, at lave en overordnet målsæt-
ningsplan for de kommende 4 år. En slags 
”hvidbog” hvor vi efter vurdering af inte-
resseområde og medlemmernes forslag, 
kan lave en prioritering der tilgodeser 
bredden i klubben. Derfor håber vi, at rig-
tigt mange vil tage imod opfordringen og 
udfylde vedlagte skema, så vi har den i 
hænde senest 15. maj 2006. 
Som noget nyt, vil vi i år udvide klubhus-
dagen så vi hjælper hinanden mere på 
tværs af afdelingerne. Således vil vi f.eks. 
hjælpe hinanden med at klargøre 606’erne 
så Sejlerskolen og Juniorafdelingen kan få 
glæde af dem i stedet for at de står og syg-
ner hen, ligesom IF’eren skal klargøres. Vi 
håber på godt vejr og at mange møder op 
til denne hyggelige dag.  
Vi ses derude. 
 
Kai Werner 
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Nye medlemmer 
 
Knud Nybo 
John Laugesen 
Henning Byskov 
Kirsten Windfeld 
Knud Sværke 
Mathias Gliese Jensen 
  
 
Velkommen 
 
 

UDMELDTE 
 
Justus S. Møller 
Flemming Sandegaard 
Karina Pedersen 
Steen Kongsøre 
Karl Frederiksen 
Tine Kjærgaard 
Dan Ravnsbæk 
Christian Thygesen 
Søren Hilligsøe Jensen 
Knud Holdgaard 

Deadlines for SPRØJTEN: 
Næste nummer udkommer august/september  deadline 21. august 
 
Der udkommer et nummer i oktober/november deadline 16. oktober 
 
Der udkommer et nummer i januar 2007           deadline 11. december. 
 
Der udkommer et nummer i april 2007  deadline 19. marts 
 
Hvis I har billeder, indlæg eller gode idéer til Sprøjten, så send dem enten 
til ingwk@city.dk eller iw216grace@hotmail.com  
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Oddesundbroen 
Som nævnt i nyhedsbrevet i januar, vil Banestyrelsen indføre faste åbningstider for Od-
desundbroen med 2 åbninger i timen. Vi har stadig ikke hørt om, hvornår det træder i 
kraft, men efter en henvendelse til Banestyrelsen kunne de fortælle, at beslutningen i 
skrivende stund ligger til høring hos Søfartsstyrelsen og at tidspunkterne formentlig 
bliver 15 min. over hel og 15 min. i hel p.gr.a. ny køreplan. Indtil videre åbner broen 
altså som den plejer. Mere herom senere. 
 
Kai Werner 

Fællesture 2006 
Igen i år arrangeres de to traditionelle fællesture. 
 
Reserver allerede nu følgende datoer: 

 
17-18.  juni Turen går til Jegindø 
Det er nu en tradition, at vi skal til Jegindø og nyde deres store gæstfrihed, og udlån af 
sjægte til en kapsejlads for sjov. Vi mødes lørdag, så vi kan sejle i sjægtene om efter-
middagen. Sejladserne ledes i år af Hemming, der som bekendt er blevet fastboende på 
Jegindø 

 
19-20. August Aggertur 
Tradition, tradition.. Aggerturen er normalt den tur mange ser hen til, og der kommer 
sædvanligvis rigtig mange både. 
 

 
HUSK FÆLLESTURENE ER FOR ALLE !! 
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 FÆLLESTURE i 2005 - 
altså sidste år: 

JEGINDØ den 3.-5. juni 2005: 
Årets Jegindøtur blev ikke den store suc-
ces - rent deltagermæssigt og m.h.t. sjæg-
tesejladsen. Vejret var perfekt om freda-
gen, hvor bådene ankom sidst på efter-
middagen/først på aftenen. Følgende bå-
de dukkede op: Blue Lady, Havfruen, 
Grace, Basta, Argo og Atair. Det mest 
opsigtsvækkende var, at det rent faktisk 
lykkedes at grille kød til 12 personer på 
Havfruens lille 2-personers grill. Vejret 
var så fint, at vi sad på broen og spiste og 
hyggede helt til midnat. 
Om lørdagen var der heldagsregn og in-
gen vind, så sjægtesejladsen blev aflyst. 
Lørdag aften havde vi en fin fest i spilhu-
set. 
Næste dag gik vi en lang tur og sejlede 
derefter hjem. Naturligvis med kryds 
gennem bredningen i frisk vind! Men en 
god tur. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

AGGER den 19.-21. august 2005: 
Årets Aggertur blev perfekt. 
Fredag var der frisk vind, men dejlig blå 
himmel og gode temperaturer. Vinden 
var øst-sydøst, så det var en hurtig tur.  
Grace var første båd i Agger allerede 
godt kl. 14, men hurtigt fulgte Pernille, 
Blue Lady, Argo, Kota, Athena, Havfru-
en, Basta,  Pamphilius og Alvilda. Vi 
havde en dejlig "forfest", hvor vi sad ude 
til midnat. 
Næste dag herligt sommervejr. Nogle tog 
på cykeltur til Lodbjerg Fyr, nogle til 
Vestervig og andre gik en tur til havet. 
I løbet af dagen dukkede Sunrise, Auriga, 
Louise, Inger Strøm, Sisse, Mamalou og 
Annki op. 
Altså 17 både med ca. 50 besætnings-
medlemmer. Heraf var en stor del med på 
en travetur langs diget til havet. 
Om aftenen havde vi igen fået lov til at 
låne roklubben, og det er bare alletiders. 
Der var adskillige grill'er i gang og vi sad 
udenfor til det blev mørkt. Så blev det for 
køligt, og vi rykkede indenfor. 
Søndag formiddag blev der gjort rent og 
ryddet op, og derefter gik vi igen en tur 
op til havet - sønden om Agger og tilbage 
norden om 
Der var meget tåget/diset og bådene for-
svandt lidt efter lidt. Efter frokost tog de 
sidste af sted. Man kunne se fra bøje til 
bøje, så der var ingen problemer med at 
finde vej. Vinden var 3-4 m/sek. fra nord-
vest, så det var afslappende sejlads - i 
hvert fald fra teglværket, idet motoren 
var i gang på den første del. 
Hjemme igen efter en af de bedste Ag-
gerture i flere år. Vi ses næste gang. 

Grace 
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Bestyrelsens Beretning 2005 

Lemvig Sejlklubs 83. generalforsamling 
den 30. november 2005. 

Sejlklubbens Medlemstal 
Vi kan glæde os over, at de senere års 
faldende medlemstal, i år er ændret til en 
lille stigning. Fordelingen på medlemska-
tegorier ser således ud for de seneste år: 
 
M e d l e m s t a l :

 

Bestyrelse /forretningsudvalg 
Bestyrelsen og forretningsudvalget har 
haft et år med det sædvanlige antal møder, 
dog har der været ekstraordinære bestyrel-
sesmøder i forbindelse med beslutningen 
om anskaffelsen af vores nye havnekran, 
og der har været ekstraordinære forret-
ningsudvalgsmøder i forbindelse med gen-
nemgang af vore bestående forsikringer og 
møder med et andet forsikringsselskab, 
som jeg vil vende tilbage til senere i beret-
ningen. Derudover har vi haft vort traditi-
onelle møde med havneadministrationen i 
marts. 

Surfudvalget 
Sæsonen har nærmest været opdelt i 2, 
idet der før sommerferien var god søgning 

til klubafterne og surfingen generelt med 
nogle nye medlemmer tilfølge, men efter 
sommerferien gik det lidt i stå. På surfer-
nes dag, Grundlovsdag, var der pæn inte-
resse med 20-25 gæster og på sommersko-
len var der ca. 70 elever i løbet af ugen. 
Derudover har der i august været besøg af 
Cheminova og i september af Nr. Nissum 
Efterskole. Så vi må sige at surfafdelingen 
har gjort et stort arbejde for at skabe inte-
resse for surfing. Desværre må vi sige, at 
det er ganske vanskeligt at fastholde inte-
ressen i ungdomssegmentet. De unge af i 
dag, har utroligt mange tilbud at vælge 
imellem. Og fra at have udvist interesse, 
når de første gang prøver at surfe, så sker 
der en ændring når de kommer hjem og 
foreligger det for forældrene. Det har også 
været forsøgt, at skabe interesse for kite-
surfing, men det er kun blevet til et par 
stykker der prøver kræfter med denne nye 
variant. 

Sejlerskolen 
I 2005 lykkedes det at få sejlerskolen op at 
stå igen, dels ved at Axel Schmuck, Bjar-
ne Stougaard og Hemming Klokker tilbød 
at være instruktører, dels ved at vi i det 
tidlige forår fik tilbudt et sponsorat i form 
af en IF’er. I bådlånsafdelingen, havde 
Thyholm Sparekasse (der har skiftet navn 
til Sparekassen Limfjorden) en kunde der 
skulle sælge sin IF’er og der kunne der-
med slåes 2 fluer med et smæk, så Spare-
kassen købte båden af kunden og har stil-
let den til rådighed for Lemvig Sejlklub på 
den måde, at den dag klubben ikke længe-
re har behov for båden, skal den leveres 
tilbage til Sparekassen. Så må vi se om 
nogen af os kan huske aftalen til den tid. 
Vedligeholdelsestilstanden var dog ikke 
særlig god på båden, bl.a. ville motoren 
ikke fungere, så Sparekassen spenderede 
også en ny motor og en vogn til båden. 
Storsejlet passede ikke for godt, idet det 

 2005 2004 2003 2002 2001 

Seniorer 136 140 151 169 158 

Juniorer 23 20 26 40 25 

Ægtefæller 36 32 31 34 32 

Passive 27 24 25 24 22 

Pensionister 24 21 20 23 20 

Andre 0 1 1 2 3 

Ialt 246 238 254 292 260 
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var et sejl til en Naver, men det er blevet 
omsyet så det er brugbart. 
Da vi annoncerede i Lokalavisen, modtog 
vi 9 tilmeldinger til Sejlerskolen. Da 
606’erne ikke var sejlklare, måtte Sejler-
skolen klare sig med IF’eren og en af ele-
vernes eller instruktørernes både. Jeg hå-
ber eleverne har været tilfredse med forlø-
bet og at vi må se dem igen næste år, en-
ten som elever, eller som nye aktive sejle-
re i sejlklubben. 
Desværre har Axel meddelt, at han holder 
orlov fra arbejdet i det første halve år af 
2006, ligesom Hemming er ved at flytte til 
Jegindø, så jeg håber inderligt at det lyk-
kes at finde nye instruktører til sejlersko-
len næste år. Som noget nyt, vil vi til næ-
ste år medtage klargøring af skolebådene 
på klubhusdagen, når der er standerhejs-
ning, hvor vi forventer at bruge IF’eren og 
en 606’er. 
Omkring 606’erne kan jeg sige, at vi jo i 
foråret besluttede at sætte dem til salg, 
men vi fik henvendelse fra Jolleafdelingen 
og Sejlerskolen, der godt kunne bruge én 
hver. Det er dog ikke blevet til noget, men 
vi forventer at de gøres klar til brug på 
klubhusdagen, således at der sættes én 
606’er til salg. 

Juniorudvalget 
Allerede i februar, startede jolleafdelingen 
op med vintertræning – og det oven i kø-
bet i snevejr. I løbet af den mere alminde-
lige sejlsæson, har der været træningssej 
lads hver onsdag. Ligesom i surf-
afdelingen, har der været afholdt sommer-
skole for optimistjoller. Lemvig var værter 
for et stævne den første weekend i august, 
hvor der deltog ca. 20 sejlere og arrange-
mentet forløb fint. Der var ikke helt så 
mange som man kunne have håbet på, 
men der var også andre stævner denne 
weekend, så det har uden tvivl sat sit præg 
på deltagelsen. Også i denne vinter, er der 

arrangeret vintertræning af 3 klubber, 
nemlig Morsø, Sallingsund og Lemvig. 
Året er netop afsluttet med sejlads i Lem-
vig d. 26. november. Det er imponerende 
at se børn og forældre trodse kulde og 
blæst under disse vintersejladser. 
 
Årets klubmestre blev: 
 Nybegynder: Daniel Thomasen 
 C-feltet: Thomas Rønnest 
 B-feltet: Charlotte G. Jensen 
 A-feltet: Tina Blæsbjerg 
Desuden har Mathias Pedersen deltaget 
både i DM og i NM. 
Arbejdet i juniorafdelingen er helt og hol-
dent afhængig af en aktiv deltagelse af 
forældrene, så herfra skal lyde en stor tak 
for indsatsen til forældre og trænere. 

Sejladsudvalget.  
Kapsejlads: 
Kapsejladssæsonen har været meget fin, 
uden de store problemer med aflysninger, 
hvorfor sejladserne er blevet afviklet til de 
flestes tilfredsstillelse. I foråret havde vi 
en livlig diskussion omkring hvilke handi-
capsystemer vi skulle bruge, men det er 
forhåbentligt afklaret til næste år. 21 både 
deltog, hvilket er meget tilfredsstillende. 
 
Årets klubmestre blev: 
1. løb: Bent Sørensen – 2. løb 

(klassebådene): Hemming Klokker – 
3. løb: Niels Bækdal og 4. løb: Finn 
Nikolajsen. 

Jubii-sejladsen blev vundet af Hemming 
Klokker, medens Ole Mose Jeppesen 
vandt Afslutteren. 
De som bruger klubbens hjemmeside vil 
se, at Knud Kristian er hurtig til at lægge 
resultaterne ind på hjemmesiden, så man 
kan følge med i resultaterne fra gang til 
gang og også se opgørelser over placering 
i den samlede stilling og f.eks. se om man 
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forbedrer eller forringer sit personlige 
handicap. 
Fra kapsejlerne skal der lyde en stor tak, 
dels til Bent Thorhauge for at møde op 
hver tirsdag og styre sejladserne, dels til 
de mange ”pølsedamer” der i løbet af sæ-
sonen har sørget for at vi kunne købe pøl-
ser m.v. i klubhuset. Nu er der jo sikkert 
mange mænd, der slider med kødgryderne 
til hverdag, så det er en fornøjelse at have 
en friaften, hvor man for en billig penge, 
kan købe lidt sen aftensmad. Der skal også 
lyde en stor tak til Svend Aage for hjælp-
somhed, når bøjerne skal lægges ud og 
tages ind. I årets Mors Cup, hvor der iøv-
rigt var rekordtilslutning med 133 tilmeld-
te både, deltog 10 både fra Lemvig. 
”Pernille” og ”Nicoline” fik 1. præmier 
med hjem, medens ”Dixi” fik en 2. præ-
mie. 

Tursejlads: 
Der er afholdt to fællesture i den forgang-
ne sæson. 
1. tur gik til Jegindø. Der var god tilslut-

ning, men desværre var vejret ikke 
med os. Derfor blev det ikke til sej-
lads i sjægtene i år, men vi forsøger 
igen til næste år. Vi har fået et fanta-
stisk forhold til folkene bag sjægte-
lauget på Jegindø. De låner os gerne 
deres sjægte og klubhus og de delta-
ger også i vores hyggelige samvær. 
Det har udviklet sig til en god traditi-
on. 

2. tur gik traditionen tro til Agger i au-
gust. Der var meget stor tilslutning og 
efterhånden er der også tradition for, 
at der tages gæster med, så endnu 
flere kan opleve hvad et godt klubliv 
er. Vi havde igen i år lånt roklubbens 
klubhus, og i år var vi begunstiget af 
et usædvanligt godt vejr, så det blev 
halvmørkt inden vi rykkede indenfor, 
hvor klubhuset blev fyldt til briste-

punktet. De traditionelle traveture er 
populære, ikke underligt, for naturen 
er fantastisk i Agger. 

 
Fællesturene må siges at være et godt ak-
tiv for klubben, og det er rart at se, at der 
hvert år dukker nye deltagere op. 

Arrangementsudvalget 
Der var stor travlhed i vinteren 2004/2005 
med færdiggørelse af den nye bådhal og 
anskaffelsen af den nye kran. Der var kap-
sejladsmøde d. 16. november 2004, hvor 
den forgangne sæson blev evalueret og d. 
15. december var der traditionen tro Gløgg
-aften. I marts var der igen kapsejladsaf-
ten, hvor der var livlig diskussion omkring 
valg af handicap-systemer.  
Hovedtemaet på årets klubhusdag d. 30. 
april, var hovedrengøring efter håndvær-
kerne, der havde installeret fjernvarme. 
Desuden blev der isat ny udvendig dør på 
1. sal og skiftet glaslister i vinduespartiet 
mod nord og diverse andre vedligeholdel-
sesprojekter. På denne dejlige solskinsdag, 
fik vi også indviet vores nye kran, efter at 
standeren blev hejst. Der var stort frem-
møde, idet ca. 40 medlemmer var mødt 
frem på arbejdsdagen. De fleste af dem 
der deltog, kan sikkert huske, at kranen 
virkede som en magnet på ”drengene”. 
Forhåbentlig møder der mindst lige så 
mange frem næste år på klubhusdagen. 
Skt. Hans festen tiltrækker altid mange 
tilskuere og for en gangs skyld var vi be-
gunstiget af godt vejr. Desværre havde jeg 
ikke selv mulighed for at deltage, men 
heldigvis kunne Eva tage over.  
Aksel og Kim forestod som vanligt tilbe-
redelsen af maden. Og i år var bålet eks-
traordinært stort, sikkert p.gr.a. orkanen i 
starten af året. Må jeg i den forbindelse 
minde om, at medlemmer af Lemvig Sejl-
klub er velkomne til at bidrage til årets 
Skt. Hans bål med haveaffald, men først 
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fra 1. marts. Grunden til at der er kommet 
et skilt op med ”Henkastning af affald 
forbudt” skyldes, at mange andre end 
medlemmer var begyndt at køre haveaf-
fald hertil. 
2 dage efter, var der også godt vejr til 
Åben Havn, hvor der var festlig deltagelse 
af både fra Lemvig Sejlklub. Det er en 
deltagelse, som Lemvig Turistbureau på-
skønner. Der var fiskeretter og fadøl til de 
fremmødte, så her var der for en gangs 
skyld  tale om en mindre betaling for ulej-
ligheden. 
I vinterens løb havde vi fået henvendelse 
fra nogle folk fra Egersund i Norge, der 
ville starte en ny kapsejlads op, kaldet 
”North Sea Race Week” fra Amble i Eng-
land via Egersund i Norge til Lemvig. De 
spurgte os om vi ville tage feltet i mål og 
vi meldte tilbage, at det ville vi da gerne. 
På grund af ringe tilslutning, blev turen 
senere ændret til en tursejlads. Vi hen-
vendte os flere gange for at høre om arran-
gementet blev gennemført og om hvor 
mange deltagere der ville komme, men fik 
ingen svar. Jeg havde selv havnevagten d. 
5. juli hvor de skulle komme, men så in-
gen Englændere eller Nordmænd, men 
Svend Aage har fortalt, at der dukkede et 
par både op i Havnen, der dog blot provi-
anterede inden de sejlede hjem igen. Så 
det var lidt af en flad fornemmelse og det 
er ikke sikkert at vi hører mere til ”North 
Sea Race Week”. 
Den 25. august havde vi besøg af Lions 
Club Lemvig. Efter en kort velkomst og 
fortælling om klubbens historie, tog vi på 
en sejltur på fjorden. For de af vore gæ-
ster, som havde været bekymret for søsy-
ge, blev det en ganske udramatisk sejltur, 
idet der var meget svag vind og næsten 
fladt vand. Jeg tror at vore gæster fik en 
god oplevelse, der var i hvert fald en hyg-
gelig stemning under den efterfølgende 
kaffe i klubhuset. Det er altid spændende 

at få besøg udefra og forhåbentlig har vi 
med sådanne arrangementer skabt interes-
se for sejlerlivet. 
September og oktober bød på et sjældent 
godt vejr med mange sejlerdage, men da 
standeren skulle nedtages d. 5. november 
fik vi for alvor smag på efterårsvejret med 
blæst og regnbyger. Det var dog hurtigt 
glemt, da ca. 40 medlemmer satte sig til 
bords om aftenen til årets afriggerfest, 
hvor Niels Lehmann havde forberedt de 
gule ærter i flere dage. Der var rigelige 
mængder af mad så selv søfolk med glu-
bende appetit blev mætte. Ingen der har 
deltaget kan være i tvivl om, at hjemmela-
vede gule ærter er klasser bedre end de 
færdigretter man kan købe, så selv os der 
ikke ligefrem elsker gule ærter, er begej-
strede for Niels’ gule ærter med solidt 
fyld. Vi glæder os allerede til næste år. 
Den 16. november havde vi besøg af Thy-
borøn Skibsradio sammen med en repræ-
sentant fra Garmin, der producerer GPS-
udstyr og kortplottere. Det var spændende 
at høre om GPS-systemet og den udvik-
ling vi kan forvente i fremtiden. Og så var 
der selvfølgelig lejlighed til at trykke på 
knapper på de medbragte instrumenter.  
I øvrigt udgjorde mandlige medlemmer, 
95% af de fremmødte. 
Jeg kan også her nævne, at Svend Erik i år 
har undervisning i Duelighedsbeviset her i 
klubhuset. Hvis I har gode idéer til nye 
arrangementer, så henvend Jer til arrange-
mentsudvalget eller bestyrelsen. En stor 
tak til de trofaste folk i arrangementsud-
valget, som består af Poul Erik, Kisser, 
Lone, Niels B, Renata og Niels K. Igen i 
år har det været muligt at svømme i Lem-
vig Svømmehal. Det foregår hver lørdag 
kl. 10.00-12.00. Det koster kr. 250 for et 
titurskort for voksne og kr. 100 for et kort 
til børn. Normalprisen er h.h.v. kr. 275 0g 
175. 
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Haludvalget 
Det har været et travlt år for haludvalget. 
Sidste år var opførelsen af den nye hal i 
fuld gang og den er nu færdig, ligesom 
udenomsarealet er gjort færdig sammen 
med rampen over diget. I den forbindelse 
skal det måske fremhæves, at man ikke må 
køre over denne rampe i bil. Vi vil helst 
undgå klager over, at der er unødig trafik 
her. Og da det var et punkt, som Kommu-
nen var meget opmærksom på, skal kæden 
over rampen altid være låst. Mange har 
givet udtryk for tilfredshed med den nye 
hal. Ventilationen fungerer fint, p.gr.a. 
mellemrummene mellem brædderne og 
derfor har der ikke rigtigt været problemer 
med kondens, som der godt kunne være i 
den gamle hal. Desuden fungerer det godt 
med den faste bund og de gode lysforhold. 
Økonomien for hallen m.v. er nu gjort op, 
og der er en samlet besparelse i forhold til 
budgettet på små 43.000 kr. ud af et bud-
get på 1.030.000 kr., så styringen har væ-
ret tilpas stram. Nu mangler blot udgiften 
til maling af hallen + en solid frivillig ar-
bejdsindsats, når gassen engang er gået af 
det trykimprægnerede træ.  
I årets løb er der gået én båd ud af hallen 
og nr. 1 på ventelisten er kommet ind. 
Endvidere har én af medlemmerne købt en 
større båd. Der er således en tilgang på 12 
m2 udlejet areal. Lysten til at komme ind i 
hallen vokser stadig og der står p.t. 7 både 
på ventelisten. Da vi i sin tid diskuterede 
investeringen i hallen, var der nogen be-
tænkelighed ved, om der kunne opstå ledi-
ge kvadratmetre, der ikke kunne udlejes, 
men dette er heldigvis gjort til skamme. 
Sejlklubben har anskaffet en ”ny” traktor, 
som har den luksus at have servostyring. 
Vi har indkøbt en stor donkraft og der er 
anskaffet 3 stk. el-målere, hvis enkelte 
både skal foretage sig noget, der giver et 
større elforbrug. Haludvalget har i septem-

ber måned afholdt et årligt møde for hal-
lens brugere. Ét medlem har valgt at stop-
pe i haludvalget. Der er pt. valgt 4 traktor-
førere, der har ansvaret for at bugsere både 
inde i hallen Hallens brugere må således 
ikke selv køre med bådene inde i hallen, 
men man må gerne selv flytte sin båd mel-
lem hal og havn. 

Marinaudvalget 
Det altoverskyggende på Marinaen har i år 
været den nye kran. Der kom tilstrækkeli-
ge tilmeldinger til, at bestyrelsen valgte at 
iværksætte projektet. Da kommunen hav-
de lovet at etablere vaskeplads og funda-
ment for mobilkran, blev dette konverteret 
til et pælefundament for vores kran, så vi 
kunne slå 2 fluer med ét smæk. Hele pro-
jektet blev gennemført i foråret, og efter 
lidt forsinkelse (sejladsudvalget måtte 
aflyse spændingssejladsen) blev kranen 
indviet 30. april på klubhusdagen og de 
fleste både kom i vandet med kranen. Der 
var dog lidt problemer med at dreje kranen 
på grund af den lille udveksling på gearet 
til drejekransen og det resulterede desvær-
re i, at kranen gik i stykker i sommerferi-
en. Det var et meget uheldigt tidspunkt og 
desværre strakte reparationen sig over 9 
uger. Det var ikke tilfredsstillende. Det var 
også betænkeligt, at vi kunne konstatere 
rust på udliggerarmen. Det blev renset af 
og nymalet, men for god ordens skyld, har 
vi skrevet et brev til leverandøren, hvor vi 
gør opmærksom på rustproblemet med 
håbet om, at der var tale om et enkeltstå-
ende tilfælde. Nu er udvekslingen ændret 
til 1/3 af hvad den var før og det ser ud til, 
at den kører vældig fint nu. Så kan vi vist 
sagtens leve med, at der skal udføres en 
del ”lirekasse-sving” de par gange om 
året. Mastekranen er ved denne lejlighed 
blevet flyttet længere hen mod Havneknej 
aplads til kranen. ”Her blev lejligheden 
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benyttet til at trække kranen lidt længere 
væk fra kajkanten, så man kan have en 
mastevogn mellem kran og kaj. Og det har 
gjort det hele noget nemmere. 
Ellers er der ikke de store ting at berette. 
Der er udskiftet et par pæle i sommer. 
”Havnepengekorpset” - de mange frivilli-
ge gæstelejeopkrævere har igen i år op-
krævet en hel del i gæsteleje, nemlig som 
bekendt 60% af havnepengene, altså små 
17.000 gode danske kroner. Så en stor tak 
til de frivillige havnefogeder. Vi håber 

mange af Jer har lyst til at tage en tørn 
igen, næste år. Der blev her efter sæsonen 
holdt et lille feedback-møde med 
”korpset”, og der kom nogle idéer på bor-
det til at gøre tingene nemmere, og det vil 
der blive set på inden næste sæson. Der 
har været udlejet ca. 137 pladser i årets 
løb og der er i skrivende stund kun 19 
ledige pladser og 5 skrevet op til en plads. 
De mange udlejede pladser betyder en 
forøget indtægt og under regnskabsgen-
nemgangen vil I kunne se, at Marinaen i år 
giver klubben godt 50.000 kr. i indtægt. 
 
Sprøjten med mere 
Sidste år blev der indført nye regler om-
kring udsendelse af blade og som det blev 
beskrevet sidste år i ”Sprøjten” i septem-
ber, fik vi bevilget portotilskud under for-
udsætning af, at ”Sprøjten” udsendes 
mindst 4 gange om året, er på mindst 50 
sider og at der i alt udsendes 1.400 stk. på 
årsbasis. Det kunne nu godt praktiseres, 
men efter portoændringen 1. januar 2005 
ville det betyde, at tilskuddet ville blive 
spist op af portostigningen, på grund af 
tykkelsen og vægten af bladet. Efter afvej-
ning frem og tilbage, besluttede vi så at 
ændre udsendelsesformen således, at der 
fremover udkom 2 numre af ”Sprøjten” 
suppleret af 1 eller 2 nyhedsbreve. En 
form vi har set praktiseret i flere andre 
klubber. Det er ikke voldsom mange pen-
ge vi sparer på årsbasis på denne måde, 
men da det ikke ligefrem flyder ind med 
artikler og indlæg til Redaktøren, fandt vi 
det mere hensigtsmæssigt på denne måde. 
Ligesom vi sender eksemplarer af 
”Sprøjten” ud til andre sejlklubber, modta-
ger vi også en række klubblade. Her kan 
man godt misunde nogle af klubbernes 
flotte layout på bladene. Det kan være  
Og så er der tale om en anden risikokate-
gori. Vi har heldigvis ikke fået afprøvet , 
om brandforsikringen ville dække brand i 
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 udtryk for, at man har en bogtrykker 
blandt medlemmerne. Der kan også være 
en sammenhæng med, at flere af bladene 
nærmest er oversåede med reklamer. Vi 
ser også klubblade, der er dårligere i kvali-
teten. Så vi synes at ”Sprøjten” har et for-
nuftigt niveau og vi er helt på det rene 
med, at det har en meget vigtig funktion 
som bindeled og nyhedsorgan mellem 
medlemmerne. I er velkomne til at komme 
med kommentarer til ”Sprøjten” under 
eventuelt. 
Tak til Kurt Winther og Eva for det store 
arbejde med at redigere og udsende 
”Sprøjten”. 
Jeg vil også gerne takke Lokalavisen og 
Lemvig Folkeblad, fordi begge aviser er 
flinke til at skrive om os, og bringe de 
indlæg vi sender til  
Endelig vil jeg gerne sige tak til alle vore 
sponsorer, som med store og små bidrag 
gør det muligt at drive vores klub på det 
niveau vi gør. 
Jeg håber at man har bemærket, at vores 
hjemmeside er blevet mere levende. Der 
kan hentes megen nyttig information i 
form af arrangementer, resultater fra kap-
sejladser og stævner, takster for medlems-
skaber, havnepladser m.v. og der er også 
et spændende afsnit med sejlklubbens hi-
storie. Én af nyhederne er, at man kan 
downloade en multi-tilmeldingsblanket, 
som også kan bruges til ændringsønsker. 
Det er dejligt at se, at der er flere der bi-
drager til vedligeholdelse af hjemmesiden. 
En stor tak til Ilse for at hjælpe os, der har 
middelmådig teknisk indsigt i hjemmesi-
der. 
 
 
 
 

Klubhuset 

Den store begivenhed i år, var installering 
af fjernvarme, idet vi fik mulighed for 
tilskud. Jeg synes at håndværkerne har 
lavet et pænt stykke arbejde. Der er lavet 
en teknisk løsning, så der fortsat kan ske 
”lynopvarmning” af huset. Der er sat et 
pænt antal radiatorer op, så der kan ske en 
jævn varmefordeling og der er vist ingen 
tvivl om, at det er sundere for huset med 
den nye varmeform. Det bliver så spæn-
dende at se, om det bliver billigere eller 
dyrere med fjernvarme i stedet for elvar-
me. Da klubhuset førhen blev udlejet til 
kr. 800,- pr. døgn + forbrug af el, kunne 
det godt være en kraftig udskrivudskriv-
ning p.gr.a. elvarmen når det var frostvejr. 
Fremover er lejen sat til kr. 1.200,- pr. 
døgn incl. el og varme. 
Tak til klubhusudvalget og de medlemmer 
der har deres daglige gang i huset, for at 
passe godt på vores kære klubhus. 

Sejlklubbens forsikringer 
Med passende mellemrum, har Sejlklub-
bens forsikringer været gennemgået sam-
men med Codan’s lokale assurandør. Efter 
at have været i jævnlig kontakt med dem i 
forbindelse med opførelsen af hallen og 
den nye kran, har vi her i efteråret bedt om 
et møde for at gennemgå alle vore forsik-
ringer. Det kunne man ellers godt forvente 
at forsikringsselskabet tog initiativ til – vi 
betaler trods alt ca. kr. 50.000,- om året i 
præmier for de mange forsikringer vi har. 
Vi har været meget grundige ved denne 
gennemgang og har bl.a. tjekket motor-
numre af, på vore påhængsmotorer, for det 
viste sig at Codan havde noteret, at vi hav-
de Mariner påhængsmotorer - og det er 
nogle år siden at vi gik over til Yamaha. 
På trods af, at tidligere assurandører havde 
været på besøg hos os i klubhuset, havde 
ingen bemærket at vi har et køkken. 
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køkkenet, når det ikke var nævnt i deres 
notater. Den nye police vi fik derefter, var 
med en uacceptabel betingelse om, at 
askebægre skulle tømmes i en metalspand 
med låg. Vi er mange forskellige brugere 
af klubhuset og vi kan ikke leve med en så 
restriktiv betingelse for dækning i brand-
tilfælde. Vi har heller ikke fået en god 
forklaring på, hvorfor vores ”nye” traktor 
skulle være ca. 10 gange så dyr som den 
gamle. Så i lyset af den oplevelse har vi 
spurgt et andet forsikringsselskab om at få 
et tilbud – og det er jo iøvrigt en ganske 
god gymnastik, når vi har så mange for-
skellige forsikringer som tilfældet er. Så 
får vi både diskuteret dækninger og præ-
miestørrelser. Vi har både spurgt Codan 
og TRYG om de mener, at vi har de for-
sikringer, som vi bør have som forening 
og det har de begge sagt ja til. På bag-
grund af de møder vi har haft med hen-
holdsvis Codan og TRYG, har bestyrelsen 
besluttet at flytte alle sejlklubbens forsik-
ringer over i TRYG, som ikke havde re-
striktive krav til brandforsikringen af 
klubhuset og som gerne ville dække vores 
indbo uden at der blev installeret tyveri-
alarm og som kan ansvarsforsikre vores 
nye traktor for kr. 250 i stedet for kr. 
3.100. Ved samme gennemgang har vi 
besluttet, at vi ikke længere vil kaskofor-
sikre de 4 nyeste optimistjoller, da de ef-
terhånden har nogle år på bagen, ligesom 
vi har droppet kaskoforsikringen på de 3  
606’ere. Vi synes vi får for lidt dækning i 
forhold til kaskopræmien. I stedet har vi 
sikret, at der er tegnet ulykkesdækning på 
de enkelte både, så sejlere på bådene skul-
le være bedre dækket. Resultatet af denne 
gennemgang betyder, at vi kan spare ca. 
kr. 15.000 på årsbasis. Og så har vi for-
ventning om en bedre service hos TRYG. 
De har bl.a. lovet at kontakte os én gang 
årligt for at drøfte om der er behov for 
ændring i vore forsikringer.  

Nye tiltag 
Som nævnt i det seneste nr. af ”Sprøjten” 
håber vi, at kunne nedsætte et PR-udvalg, 
der kan være med til at skabe øget op-
mærksomhed omkring Lemvig Sejlklub. 
Vi forestiller os et lille idé-forum, der må-
ske kunne udvikle pengegivende aktivite-
ter, sørge for sponsorpleje, tegne annoncer 
i ”Sprøjten” m.v. 
Og så er det et stort ønske, at vi kunne 
finde nogle frivillige – måske her i aften – 
der vil tage sig af vore scrapbøger, for vi 
har en meget fin samling af gamle bille-
der, men vores nutidshistorie bliver ikke 
rigtigt sat i system og det er synd. Vi er 
mange der tager billeder og i løbet af året, 
har der været artikler i vore lokale aviser, 
som det ville være rart at få sakset og sat 
ind i en bog, så jeg håber der vil melde sig 
et par stykker til at sætte tingene i system. 
 
Til slut vil jeg gerne rette en stor tak, til de 
mange medlemmer, der på den ene eller 
anden måde bidrager med en indsats for at 
gøre Lemvig Sejlklub til en god klub. 
Uden Jeres indsats ville der være mange 
ting, der ikke fungerede.  
 

ooooooOO:-)OOoooooo 
 
 . 
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  APRIL   MAJ   JUNI 

1   1   1   

2   2  Aftenkapsejlads 2   

3   3   3   

4   4   4   

5   5   5   

6   6   6  Aftenkapsejlads 

7   7  Venø Rundt 7   

8   8   8   

9   9  Aftenkapsejlads 9   

10   10   10  Mors Rundt 

11   11   11   

12   12   12   

13   13   13  JUBII-sejladsen 

14   14   14   

15   15   15   

16   16  Aftenkapsejlads 16   

17   17   17 Fællestur til Jegindø 

18   18   18 Med sjægtesejlads 

19   19   19   

20   20   20  Aftenkapsejlads 

21   21   21   

22   22   22   

23   23  Aftenkapsejlads 23 Skt. Hans  

24   24   24 Åben havn 

25 Spændingssejlads 25   25   

27   27   27  Aftenkapsejlads 

28   28   28   

29 Klubhusdag/stander op 29   29   

30   30  Aftenkapsejlads 30   

    31       

26  26  26  

AKTIVITETSKALENDER 
2. KVATAL 2006 
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  JULI   AUGUST   SEPTEMBER 

1   1 Aftenkapsejlads 1   

2   2   2  Lidenlunddag 

3   3   3   

4   4   4   

5   5   5 Aftenkapsejlads 

6   6   6   

7   7   7   

8   8 Aftenkapsejlads 8   

9   9   9  Fjorfræseren 

10   10   10   

11   11   11   

12   12   12 Aftenkapsejlads 

13   13   13   

14   14   14   

15   15 Aftenkapsejlads 15   

16   16   16   

17   17   17   

18   18   18   

19   19  Fællestur til Agger 19   

20   20  Fællestur til Agger 20   

21   21  Deadline Sprøjten 21   

22   22 Aftenkapsejlads 22   

23   23   23  AFSLUTTEREN 

24   24   24  Venø Rundt 

25   25   25   

26   26   26   

27   27   27   

28   28   28   

29   29 Aftenkapsejlads 29   

30   30   30   

31   31       

AKTIVITETSKALENDER 
3. KVATAL 2006 
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Kapsejlads, handikapsy-
stem……..   nu igen ?? 
Der har efterhånden været så meget dis-
kussion om hvilket handikapsystem, der 
sejles efter. Vi må i kapsejladsudvalget 
erkende, at meningerne er delte, og argu-
menterne for de officielle eller de lokale 
mål til tider har været endog særdeles hår-
de, Ja selv intern i kapsejladsudvalget er 
der ikke enighed. 
 
Derfor blev vi enige om at afholde en 
skriftlig afstemning, der løb af stabelen 
sidst på sæsonen 2005. 
Det er ikke kapsejladsudvalgets mål at 
præge udfaldet, og derfor var vi enige om, 
at vi ikke rykkede for manglende stemme-
sedler. Vi har den mening, at hvis der ikke 
blev afleveret en stemmeseddel fra en båd, 
kan det tolkes som neutralitet, altså hver-
ken for eller imod de to handikapsystemer. 
 
Hvem skulle have stemmeret, de der sejle-
de kapsejlads i 2005 ?  Nej, vi var enige 
om, at se tre år tilbage og dele stemmesed-
ler ud til alle, der havde sejlet kapsejlads 
indenfor de sidste tre år, dermed i alt 29 
stemmeberettigede. 
 
Og nu til resultatet, skal vi sejle efter 
 
Forslag 1 ”lokale handikapmål i forårs-
sæsonen og de officielle mål i efterårs-
sæsonen (klubmesterskabet)”, 
 
eller 
 
Forslag 2  ” kun sejle efter de officielle 
mål”? 

 
Der blev afleveret 15 stemmesedler , og 
det er tydeligt, at de, der ikke har sejlet 
med i 2005, og måske heller ikke sejler 
med i 2006, har undladt at stemme. Der-

udover var det overraskende, at vi kun 
opnåede en stemmeprocent på 50%, så 
interessen er åbenbart ikke så stor, som 
argumenterne til tider kunne indikere. 
 
De 15 afleverede stemmer fordelte sig 
således: 
 For forslag 1: 7 stemmer 
 For forslag 2: 7 stemmer 
 1 stemmeseddel var neutral, hver-
ken for forslag 1 eller 2. 
 
Og hvad vælger vi så: 
Situationen med stemmelighed var forud-
set af kapsejladsudvalget, hvorfor der alle-
rede på stemmesedlen blev gjort opmærk-
som på, at kapsejladsudvalget så ville væl-
ge forslag 1. 
 
Dermed er det afgjort: 
 
Forårssæsonen sejles efter de lokale 
handikapmål 
Efterårssæsonen (klubmesterskabet) 
sejles efter de officielle DH- mål 
 

Kapsejladsudvalget  
Kresten Valør Jepsen 
 Knud Kristian Wrist 

 Niels Bækdal 
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KAPSEJLADSAFTEN den 4. april 2006 
Der var mødt 15 aktive kapsejlere. 
Følgende blev drøftet/informeret om: 
Handikapsystem: Der blev orienteret om afstemningen (se artikel andet sted i Sprøjten) 
Sejladsserier/klubmesterskab: Der var ønsker fremme om at genindføre en weekend 
med klubmesterskab, især fordi man savnede den hygge, der var om sejladserne. Efter en 
lang diskussion, hvor de udenbys sejladser også var med i billedet enedes man om at fast-
holde, at der sejles en serie aftenkapsejladser før sommerferien. Efter sommerferien sejles 
en serie aftenkapsejladser, der har status som klubmesterskab. Før sommerferien sejles 
fortsat JUBII-sejladsen og endelig sluttes af med Afslutteren. Denne sejlads flyttes dog til 
lørdag, således vi kan holde en ”Afslutningsfest” lørdag aften efter sejladsen. Herved 
opnås, at vi får en hyggelig afslutning på kapsejladssæsonen. 
Kapsejladskaldender: Thisted Sejlklub holder Mors Rundt den 10.06.06. Struer Sejl-
klub afholder Fjordfræseren den 09.09.06. Endvidere afholder Struer Sejlklub/Gyldendal 
Sejlklub i fællesskab Venø Rundt søndag den 07.05.06 og 24.09.06, hvor vi også er invi-
teret med. 
Løbsinddeling: Der var ikke de store ændringer hertil, dog udgår 4. løb. 
Sejladsbestemmelser: Baner, kriterier for aflysning, måltagning i mørke blev drøftet. 
Her er der indført et punkt i de reviderede sejladsbestemmelser om, at det er skipperens 
ansvar, at sejlnummeret kan ses. Er det mørkt, må skipperen sørge for, evt. ved at lyse op 
i sejlet med en lygte, at tidtageren kan se sejlnummeret. 
Der holdes fast ved 10 m/sek som øvre grænse. 
Eventuelt: KKW nævnte, at der mangler ”pølsedamer” og henstillede til, at man går 
hjem og undersøger mulighederne for at båden stiller med mindst 1 person 1 aften. Der er 
kun 17 aftener, og der skal helst være 2, så det er 34 ”pølsedamer”. Heldigvis er der flere, 
der tager 2 aftener. 

BÅDHALLEN 
Vi nærmer os nu så småt det tidspunkt, hvor vi skal have klargjort vore både og have dem 
søsat. 
 
Omkring i bådhallen er der sat skilte op med nødudgange og der er sat nogle 6 kg’s ild-
slukkere op ved nødudgangene. 
 
Porten er blevet justeret ind, og det skal bemærkes, at den nu kører meget let. Faktisk så 
let, at hvis man skubber den for hårdt opad, så skal man holde igen, således porten ikke 
kører for hårdt imod endestoppet. Så når du åbner porten, så skal den blot have et lille 
”puf” opad! 
 Leif 
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Søgård og Gjellerkrog  
stenene 
 
Sidste forår bad den dynamiske formand 
os om at markere de store sten i Lem Vig. 
Formanden udleverede også et par positio-
ner. Så tilsyneladende var det jo bare et 
spørgsmål om at etablere en søafmærk-
ning. Aye, aye Sir, den klarer vi. 
 
I løbet af foråret kunne vi dog konstatere 
at stenpositionerne må være noteret i stor 
frustration. Et omfattende snurrefiskeri 
med synketove viste kun, at områderne er 
meget urene. Til trods for fiskeres, svøm-
meres og søulkes gruopvækkende historier 
ville de store sten ikke lade sig lokalisere. 
 
Tilsyneladende vil disse sten kun lade sig 
afsløre ved regulære grundstødninger. Det 
”klarede” Holger så lidt senere på sæso-
nen, hvorefter han adviserede Svend Åge. 
Sammen sejlede de så ud og holdt frokost 
ved Søgård stenen. Et beskedent frokost-
anker betød at yderligere en sten gav sig 
til kende under frokosten. Der findes no-
get der hedder et boulder survey, den nye 
teknik betegnes et lunch survey. 

Søgård stenen med besejlingsdybde 0,8 
m og omgivende vanddybde 2 m marke-
ret med rød blåser 9. september 2005. 
 

I begyndelsen af september hjalp KDI’s 
dykker Tonny Nielsen os med at få marke-
ret stenen. Ved den lejlighed kunne vi så 
konstatere, at Søgård stenen er 6 m i om-
kreds og har besejlingsdybde 0,8 m samt 
omgivende vanddybde 2 m. Positionen er 
56 deg 34,527’ N og 8 deg 17,452’ Ø. 
Søgårdstenen har pejlelinje i kirketårnet 
og den midterste kvist på klubhuset. Ste-
nen er beliggende lidt  N for den ydre fyr-
linjes forlængelse til land. Stenen er belig-
gende ca 150 m fra land. 
 
Vi har valgt at afmærke stenen med en rød 
blåser. En formelt korrekt  farvandsaf-
mærk-ning ville koste ca. 5000,- Vi håber 
så at blåseren holder til såvel is som mus-
linger og at den ikke virker dragende. En 
mere permanent løsning udbydes i fri fan-
tasi. 
 
Gjellerkrog stenen skulle angiveligt ligge 
på positionen 56 deg 34,952’ N og 8 deg 
17,227’ Ø og have en besejlingsdybde på 
1,5 m. Vi vil forsøge at afmærke denne 
sten på lignende vis. Det vil nok kræve en 
hel del lunch surveys før det lykkes. 
 
 
Alle ønskes en god sæson 
 
Svend Åge Lauridsen og Laurits Bernitt 
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JUBII-sejladsen 2006 for 25. gang! 
TIRSDAG DEN 13. JUNI 2006, fejres klubbens 84 års fødselsdag med den årlige handi-
capsejlads. Handicapsejladsen foregår på den måde, at respitten er beregnet på forhånd og 
lagt til starttidspunktet, hvorved første båd i mål er vinder, ligesom i klasseløb. 

I princippet vil det sige, at de mindste både starter først og de store til sidst. Der bliver ingen 
fælles start, men både med ens mål starter naturligvis samtidigt. 

Der er ingen løbsinddeling, altså "alle mod alle"! Den første 1/3 over mållinien får præmie. 

Banen bliver en distancebane på ca. 10 sømil, idet opløbet vil blive forsøgt lagt fra østhav-
nen til mållinien ud for Marinaen. Der sejles efter DH. I øvrigt er Lemvig Sejlklubs særlige 
regler for aftenkapsejlads gældende. 

1. start er allerede kl. 18.30!!!! (Husk de små både starter først!). 

Betaling: 0,00 kr., idet det er indeholdt i den almindelige betaling for hele året. Skal 
du kun være med i denne sejlads er startgebyret 40,00 kr. 

1. præmien er en vandrepokal, skænket af Lemvig Sejlklub i anledning af klubbens 60 
års fødselsdag i 1982 - så det er altså 25. gang vi prøver! 

Foregående vindere af JUBII-pokalen: 
1982 LYStal Riff Henning Villemoes Nordisk 22 m2 
1983 LYStal Hov-Hov Andreas Krarup  Folkebåd 
1984 LYStal Lill II Johnny Rokkjær  Bandholm 24 
1985 LYStal Lolly Ole Vinther  Polaris Drabant  
1986 DH Barske Baldur Kurt Winther Knudsen BB 10 m 
1987 LYStal Action Erik Nikolajsen  H-båd 
1988 DH Lis Jens Peter Jensen  Folkebåd 
1989 LYStal Lolly Ole Vinther  Polaris Drabant 
1990 DH Tempo John Grauting  H-båd 
1991 LYStal Kyllingen Mads Bendix  H-båd 
1992 DH Cartan Ole Mose Jeppesen H-båd 
1993 LYStal Tempo John Grauting  H-båd 
1994 DH Cartan Ole Mose Jeppesen H-båd 
1995 LYStal Cartan Ole Mose Jeppesen H-båd 
1996 DH AFLYST p.g.a hård vind 
1997 LYStal Cartan Ole Mose Jeppesen H-båd 
1998  DH AFLYST p.g.a. hård vind 
1999 LYStal Cartan Ole Mose Jeppesen H-båd 
2000 DH Argo Gunner Simonsen Dehler 35 
2001 DH Cartan Ole Mose Jeppesen H-båd 
2002 DH Katinka Hemming Klokker Folkebåd 
2003 DH NN Finn Nikolajsen  Soling 
2004 DH AFLYST p.g.a. hård vind 
2005 DH Katinka Hemming Klokker Folkebåd 
2006 DH DIG 

GOD VIND 
med sejlerhilsen 

SEJLADSUDVALGET 
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Lidenlunddage 2006 
 
Lidenlunddagene, fredag og lørdag i den første week-end i september, er 
en årligt tilbagevendende byfest i Lemvig, hvor meget af det der foregår, 
lægger sig op ad tegneserien ”Livets gang i Lidenlund”, livet i 1940’erne, 
-50’erne, -60’erne. Byfesten arrangeres af Lemvig Handelsstandsforening 
og turistforeningen. I forholde til de første Lidenlunddage i 2005 løber 
arrangementet i år i kortere tid og bliver mere intenst med flere indslag. 
Det ville være fint hvis vi i Sejlklubben kunne bidrage til festlighederne 
med at have mange både liggende flagsmykkede i Lemvig havn og måske 
skabe stemning på havnen med musik og sømandssange. Der vil komme 
et opslag i sejlklubben hvor man kan skrive sig på som interesseret i at 
være med. 

Den ”nye” SPRØJTE 
 
Sprøjten udkommer med et nyt ”ansigt” her i 2006. Det skyldes at SPRØJ-
TEN nu er blevet elektronisk. Klister, saks og papir er blevet erstattet af en 
pc’er. Hvis du har noget du gerne vil have i SPRØJTEN så send en mail til   
Ledemde SPRØJTEfører Kurt Winther Knudsen, ingwk@city.dk eller 
medhjælpende SPRØJTEfører Irene Wrist, iw216grace@hotmail.com. 
Du behøver ikke bekymre dig om at stille tingene op i fine tabeller eller 
forkromede skrifttyper, det bliver nemlig lavet om for at kunne passe ind i 
formatet. Så skriv af hjertenslyst, hvis du ikke er så god til det med at bru-
ge computeren så aflever tingene på papir, det klarer vi også. Vi ser frem 
til at modtage dit indlæg, har du nogle god, sjove eller spændende billeder 
prøver vi også at få dem med. 
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LEMVIG MARINA 
I dette nummer af SPRØJTEN plejer jeg 
at vise fordelingen af bådpladserne. Men 
det gør jeg ikke i år, bl.a. af pladshensyn. 
Pælelejen for 2006 er i henhold til den nye 
kontrakt med Lemvig Kommune fastsat til 
kr. 722,00 ekskl. moms pr. løbende meter 
bro. Det er en stigning i forhold til sidste 
år på 2,1%. Vi får således følgende priser 
for de forskellige pladsstørrelser: Selve 
fordelingen af pladserne kan ses i klubhu-
set. 
Dit pladsnummer fremgår af dit girokort. 
Se evt. www.lemvigsejlklub.dk , hvis skit-
sen er utydelig. 

 
  

 
 
Nedenfor er vist en plan over Lemvig Ma-
rina, så du kan se hvor din plads er. Bro 1 
er nærmest klubhuset. KKW 

Pladsbredde: Pris:   

2,5 2.256,25   

3,0 2.707,50   

3,5 3.158,75   

4,0 3.610,00   

5,0 4.512,50   

BRO 2 BRO 3BRO 1

Lemvig Marina 
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Nyt Syn Torvet 3  7620  Lemvig tlf. 9782 1319 

Juniorafdelingen 
 

 
 

Vintertræning 2005/2006 
I denne vinter er 3 klubber, Sallingsund, Morsø og Lemvig gået sammen om at holde 
vintersejladser med 2 trænings samlinger hver, 3 i 2005 og 3 i 2006. Afslutningen foregik 
i Lemvig med træning om formiddagen, pizza til frokost og kapsejlads om eftermidda-
gen. Der deltog ca. 14 sejlere fra de 3 klubber i vinterens løb. 
 
Start på sæsonen 2006. 
Juniorafdelingen starter op onsdag den 19.april 2006 kl. 18.00 med klargøring af grejet 
og træning. 
 

Sejlerhilsen 
Juniorafdelingen 
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FRIHAVNSORDNINGEN 
Lemvig Marina er medlem af Frihavnsordningen for lystbådehavne, der er en ord-
ning mellem havnene, hvor man ligger gratis hos hinanden i 3 dage. Man skal have 
et såkaldt FH-mærkat på båden. 
 
Alle med fast plads i marinaen kan få et FH-mærkat. Mærket kan fås i sekretariatet 
mod forevisning af kvittering for betalt pladsleje. 
Du kan altid få et mærkat fremsendt ved at sende en frankeret kuvert til klubbens 
adresse. Mærkatet vil så blive returneret snarest i denne kuvert. 
 
Listen med de tilsluttede Frihavne hænges op på opslagstavlen i klubhuset. 
 

”Nye” både i Marinaen 
Ved en sammenligning af bådpladserne i Marinaen marts sidste år med den nye 
liste, ses følgende ”nye” både: 
 

Båd  Fabrikat Type Ejer 
Didde TG5900 motorbåd Kaj Toft 
NN  One off jolle Pia Skov 
Chili  Bayliner Ariva motorbåd Jacob Jeppesen 
Trunde II Stingray 195cx motorbåd Jens Peter Østergaard 
NN  Edel 820 sejlbåd Tom Røn Vrist 
Mowanna Joda Tur motorbåd Per Søgaard Andersen 
NN  Grimsø 26 motorbåd Ib Mathiasen 
Bolette ketch motorsejler Ole Bjerre Jensen 
NN  LM 24 motorsejler Bent Hillersborg 
Annki Junker 24 sejlbåd Jens Erik Stigaard 
Miss Sofie Wellcraft 195cc motorbåd Henrik Skou 
Galathea Poseidon motorbåd Ivan Rasmussen 
Siesta Leisure 17 sejlbåd Per Sørensen 
Auriga Grand Soleil 40 sejlbåd Steen B. Jensen 
Sommervind LM 27 motorsejler John Laugeseb 
Katrine Granada 30 sejlbåd Niels Chr. Bech-Larsen 
Sine qua non HR 35 motorsejler Tyge Windfeld Lund 
NN  Bavanca 32 sejlbåd Henning Byskov 
Sarkisyana H-båd sejlbåd Laurids Bernitt 
NN  Jolle jolle Niels Jørgen Jensen 
Knavpot Karavel sejlbåd Finn Nikolajsen 
 
Altså 21 ”nye” både på et år (hvis jeg ellers har fået alle med!!) I bydes alle Til 
lykke med båden og velkommen til, og vi håber, at I – ligesom os andre – vil få 
mange gode timer med jeres båd. 

KKW 
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SURFAFDELINGEN 
 

Surfsæsonen nærmer sig efter lang vinterpause, vi starter lørdag den 29. 
april som er klubhusdag. Kl. 900 med kaffe og rundstykker i klubhuset, 
så lidt oprydning i og omkring baderum / surfskur, frokost i klubhuset. Så 
skal grejet støves af og vandet skal prøves. 
Torsdag 18. maj  kl. 1830 introduktionsaften for nye surfere, derefter  
klub / sejlladsaften på torsdage kl. 1830. 
 
Lørdag 20. maj Surfteam Lemvig anno 1992 (eller deromkring) mødes 
og afholder klub mesterskab, der sejles om eftermiddagen og der er grill 
om aftenen, alle er velkomne. 
Tilmelding senest 1. maj på martinbach@hotmail.com 
 
Grundlovsdag 5. juni ” Hele Danmarks surfdag” se tidspunkt i lokalavi-
sen. 
Kurt 
 

 
 

 

 
Medhjælp m/k til surfafd. søges 

Har du lyst til at prøve kræfter med klubarbejde, bla. 

Undervisning og arrangementer. 

Surfafd. trænger til et frisk pust / blod og nogle nye 

øjne, du vil indgå i et team på 3 personer, undervis-

ningserfaring ingen betingelse. 

Kontakt Kurt Jeppesen på telefon 97 82 02 37 

Kmj-lemvig@ofir.dk 
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ARRANGEMENTSUDVALGET 
Lørdag den 29. april 
Klubhusdag, Standerhejsning, Tilriggerfest 
 
Sæsonen nærmer sig hastigt og med den forhåbentlig det 
gode vejr. Lad os starte med manér og lade ”batterierne” 
op og få moget vinteren ud i hyggeligt samvær med hinan-
den. Klubhuset skal nemlig have det årlige eftersyn. Det 
sker lørdag den 29. april så hold fanen højt og mød op, det 
plejer at være hyggeligt. 
Vi mødes til morgenkaffe, rundstykker og en gammel 
dansk. Herefter sætter formanden os i arbejde, så tag ar-
bejdstøjet med. 
Kl. ca. 15 bliver standeren hejst ovenpå en kort formands-
tale, men først er klubben vært ved en festfrokost med, sild 
og pølse i lange baner. 
ØL og SNAPS kan købes til sædvanlige priser. 

Sct. Hans aften fredag den 23.6. kl. 19.00 
Forhåbentlig kan vi fejre Sct. Hans efter et herligt forår. I år falder Sct. 
Hans på en fredag, og det skal fejres. Aksel og Kim disker op med det helt 
store grillparty. Musikken bliver leveret af Lemvig Sejlklubs ”rokke og 
rulle band”, så kom og se hvor søstærk du er. 
I år vil Holger forsøge at overgå sig selv med en kranheks og tænde bålet 
ved hjælp af ”raketstyr”. 
Båltalen bliver i år holdt af ...formanden? 
HJÆLP med til at lave et kæmpe bål! 

 
 
Åben havn: Husk Åben Havn arrangementet den 24. juni, tag på tur i din 
egen havn. 
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